
Protokoll styrelsemöte Västra/Park skolans Föräldraförening
  
När: 7 februari 18.00-19.30 

Var: Västra skolan, lokal tårtbiten på fritidsavdelningen Vallmon 

1. Val av sekreterare samt 2 justerare 
Ordförande öppnade mötet. Till sekreterare valdes Nina Persson. Till justerare valdes 
Fredrik Borg och Therese Lundén. 

2. Presentation av mötesdeltagare 
Se bifogad lista över mötesdeltagare. 

3. Föregående mötesprotokoll 
Ordförande går igenom föregående mötesprotokoll. 

4. Kassarapport 
Kassören informerade om att vi i dagsläget har 12.198 kr på kontot och då är höstens 
föreläsning betald. Totalt har föreningen 110 medlemsfamiljer och det har tillkommit 10 st 
nya medlemmar. 

5. Information från skola och fritids 
Västra skolan: 

- Förskoleklass Linet jobbar med projekt om fåglar, tankekarta om att lära sig mer 
om fåglar, 2 experiment i veckan, långa och korta ord, ordstege, inom matten 
skillnader  

- Förskoleklass Smörblomman jobbar med teknik i bild, berättelser om hjältar och 
figurer, experiment, större än och mindre än i matten, tycka-om-fest med 
inflytande över sin dag 8/2 

- Förskoleklass Vallmon arbetar med experiment om luften, vintern och årstider, 
kommer börja jobba med fåglar efter lovet, i matten fler och färre och skillnader, 
första ljudet på ord 

- Alla förskoleklasser samverkar med årskurs 1. I och med Läslyftet fokuserar man 
mycket på egna sagor och dramatiserar i små enkla böcker 

- Åk 1 jobbar med vatten och igår man firade 100 skoldagar genom att äta rulltårta, 
få 100 legobitar var, fokuserar på talet 100 i alla ämnen hela veckan, olika 
experiment med apelsin 

- År 2 lär sig mer om judendom, kristendom, islam och skapelseberättelsen, 
lekplatsfysik i NO, 

Fritids Västra skolan: 
- Linet jobbar med värdegrund, känner att de har fina barn, pratar om rutiner och 

regler, pärlar mycket i 3D, tema sagornas värld, ute varje dag och leker. På 
sportlovet ska de ha gladiatorerna, bowling, lilla Vasaloppet, spa. Gemensamma 
aktiviteter med Vallmon 

- Vallmon är på måndagar ute i röda stugan och testar olika målartekniker, tisdag 
aktiviteter utomhus, onsdag kompistema (kompisfilmer), torsdag idrottshall, fredag 
går man igenom  bidragen i Melodifestivalen 

Parkskolan: 
-  3:or: mycket handlar om texter och läsa skriva på olika sätt, skriva i alla ämnen, 

faktatexter, hur man läser för att komma ihåg, Asa-gudarna, i NO blandningar och 
lösningar 

- 4:or: skrivandet som 3:orna, Medeltiden, tar en promenad varje morgon för att se 
om det blir lugnare i klasserna 



- 5:or:  Vasatiden, mycket handlar om källkritik, som vi pratar om i alla ämnen, börja 
skruva isär olika tekniska prylar och se hur de fungerar och skruvar ihop igen, 
Skypar med brevvänner i England 

- 6:or: nationella prov i svenska, börjar med algebra snart, Elevens val, 4 dagar per 
år, World Children Price, Englandsbesök snart (12 elever och 2 lärare), bor i 6 
familjer, åk 5 är värdar för dem 22-27 mars, projektet handlar om entreprenöriellt 
lärande, framigenom kommer man jobba med Europaveckan, hållbar utveckling, 
sett Hamlet 

Fritids Parkskolan: 
- ”Deckartime” 1 dag i veckan, samtalsgrupper, värderingsövningar, råd inför 

sportlovet där de kan komma med förslag på aktiviteter 
- För de äldre barnen finns foto- och tidningsgrupp, klubbrummet, biljard m m. 

Härlig stämning på mornarna! 

6. Information från Rektor: 
- I april anordnas scenkonstdagar i Uddevalla och skolan kommer ha möjlighet att 

delta med hjälp av  Sara Thörn. Man kommer att ta sig dit med buss.  
- Totalt på Västra/Park finns nu 340 elever, varav 200 på fritids 
- Höstens nya förskoleklasselever har blivit inbjudna till informationsmöten 2 och 4 

maj. Föräldraföreningen brukar då också delta 
- V 33 deltar man i kommunens verksamhetsutvecklingsresa till Norge, då är skolan 

stängd mån-tis 
- 23 lärare deltar i Läslyftet under våren och det är en styrka att så många kan delta, 

då det skapar möjligheter till gemensamma analyser kring vad som behöver 
förbättras i undervisningen 

- Utställning v 17 med lite av barnens alster inom Läslyftet på temat ”Läsningen 
lyfter” eller liknande  

- Alla elever har nu ett digitalt verktyg, viktigt att jobba med hur vi får in det på ett 
bra sätt i undervisningen, på gång att förskoleklasserna också kommer få (c a 5 
stycken per grupp). Ipad:en är främst till för att användas i skolan men vid behov 
får eleven ta med den hem som stöttning i läxarbetet. Förutsättningen är att den 
alltid är fulladdad i skolan 

- Man jobbar mycket med lokalfrågan  
- Ny rektor på Alléskolan Susanne Fransson denna vecka, Therese Nord ny biträdande 

rektor 

7. Dialogforum 
Kommunen bjuder in representanter från alla föräldraföreningar i kommunen till en dialog 
med företrädare för kommunen. Syftet är att diskutera olika frågor utifrån ett 
helhetsperspektiv. Ikväll pågår just ett sådant forum på annan plats. 

8. Skola och fritidslokaler 
I nästan 10 år har föräldraföreningen slagits för större lokaler och det har varit en ständig 
punkt på dagordningen sedan 2013/14. Vi har deltagit aktivt, lämnat synpunkter och varit 
med och påverkat. 

Som vi uppfattar det landade vi i höstas i en gemensam bild med företrädare för 
kommunen kring projektet. Besvikelsen var därför stor när vi sedan kunde läsa i NLT att 
kommunen, sedan man fått in anbud kring ombyggnaden (14 MSEK över ursprunglig kalkyl), 
e v  kommer att behöva skära ner på kostnader och därmed antal kvadratmeter. Just ikväll 
har Bildningsnämndens arbetsutskott haft möte och innan vi får återkoppling från utskottet 
har vi inte så mycket mer information att delge. Formellt beslut i frågan tas sedan i 
Bildningsnämnden den 21 februari. Anbudet som kommit in ligger 14 MSEK över ursprunglig 
kalkyl.  

Klassföräldrar med barn på Kråkan är inte alls nöjda med den nya lokalen man flyttat till, 
speciellt med tanke på att tidigare lokal var så bra. Ordförande påpekar att tanken, utifrån 



ursprunglig plan  om inflyttning till nya Torsgårdsskolan, var att inte ha eleverna på en 
byggarbetsplats, vilket föräldraföreningen alltså har tryckt på.  
Förslag kommer om att bjuda in politikerna till föräldraföreningen för att få till en dialog 
direkt med dem.  

Då vi inte har mer information i lokalfrågan kommer diskussionen att fortsätta på nästa 
möte.  

9. Skolfoto 
En förälder har upptäckt att leverantörer av skolfoton lagt till adm.avgifter på varje 
faktura (ett per barn). Totalt är det totalt 57 familjer som drabbats av detta. Styrelsen 
uppmanar andra som har samma erfarenhet att höra av sig till styrelsen som hjälper till att 
uppvakta leverantören i frågan.  

Rektor berättar att förra leverantören fått mycket kritik från både föräldrar och skolan 
själva,  för bl a tråkigt beteende mot eleverna. Därför byter man leverantör till Kungsfoto. 
En förälder beklagar att man inte fick information om möjligheten att boka in tid för 
individuell fotografering. Skolan svarar att denna kontakt sköttes av leverantören själv och 
att skolan heller inte fick informationen.  

10. Matteföreläsning 
Det har kommit in önskemål om nya matteföreläsningar från föräldrar, gärna så snart det 
går. Skolan tar med sig frågan tillbaka och mailar svar direkt till Elin. 

11. Övriga frågor 
- Diskussion om Vi i 5:an och varför Vedum klarade sig bättre än Vara. Svaret är att 

det hänger på hur jämn kunskapsnivån är i klassen 
- Enheten (Västra/Park) deltar just nu i en Mattetävling (Pangea) samt en 

schacktävling 
- Föräldraföreningen ordnar gärna aktiviteter men behöver få in önskemål och 

synpunkter från medlemmarna. En klassrepresentant tipsar om idéer som bl a 
vetenskapsmässa, mattekvällar för föräldrar och barn m m 

- Alla uppmärksammas också på att det snart är dags lämna förslag till klassfotbollen, 
som är 20-21 maj. Anmälan ska göras senast 30 mars. Håll utkik efter annonser i 
Knallebladet och NLT och gå gärna i på Larvs hemsida för mer information 

- Näste möte är den 5 april på Parkskolan, i Mediateket. 

Vid protokollet: 

Nina Persson 

Justeras: 

Therese Lundén   Fredrik Borg 


